

Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500
Abu Dhabi, UAE

السادة / قسم الإفصاح والامتثال
 إدارة العمليات والمراقبة
 سوق أبوظبي للأوراق المالية
 ص.ب: 54500
 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Date: 11/03/2026
 Ref: PHH/IR-WD/1103/2026

التاريخ: 2026/03/11
 المرجع: PHH/IR-WD/1103/2025

Subject: Operational and Financial Stability of Pure Health Holding PJSC

الموضوع: الاستقرار التشغيلي والمالي لشركة بيورهيلث
 القابضة ش.م.ع

Greeting,

تحية طيبة وبعد،

PureHealth confirms that its operations across the Group continue on a business-as-usual basis. All hospitals, clinics and related facilities remain fully operational, and patient care has not been disrupted by recent regional events. The Group further confirms that its liquidity and overall financial position remain strong and sufficient to support ongoing operations and strategic priorities.

تؤكد «بيور هيلث» أن أعمالها في مختلف قطاعات المجموعة تسير بصورة طبيعية، إذ تواصل جميع المستشفيات والعيادات والمنشآت التابعة العمل بكامل طاقتها التشغيلية، دون أن تتأثر خدمات رعاية المرضى بالأحداث الإقليمية الأخيرة. كما تؤكد المجموعة أن مركزها المالي يتمتع بمتانة راسخة، وأن مستويات السيولة المتاحة كافية لدعم العمليات الجارية والمضي قدماً في تنفيذ أولوياتها الاستراتيجية.

The safety of our people and patients remains our highest priority. Established governance, business continuity and risk management frameworks are in place and ready to be activated as required, including enhanced security and contingency measures where appropriate. Our robust operating model and diversified platform position us well to maintain the continuity of our services.

تأتي سلامة كوادرننا ومرضانا على رأس أولوياتنا. وقد أرسينا منظومة متكاملة للحوكمة واستمرارية الأعمال وإدارة المخاطر، قائمة على أطر واضحة وآليات جاهزة للتفعيل متى استدعت الظروف، بما يشمل تعزيز التدابير الأمنية وتطبيق خطط الطوارئ عند الحاجة. ويعزز نموذجنا التشغيلي الراسخ وتنوع منصتنا قدرتنا على مواصلة تقديم خدماتنا بكفاءة عالية وضمان استمراريتها.

We continue to monitor developments closely and remain prepared to take any additional measures necessary to safeguard our people, protect our assets and ensure uninterrupted delivery of care. We remain confident in the strength and resilience of the UAE capital markets ecosystem and will inform the market of any material developments in line with applicable disclosure rules.

نواصل متابعة المستجدات عن كثب، مع جاهزية تامة لاتخاذ ما يلزم من إجراءات إضافية تكفل حماية كوادرننا وصون أصولنا وضمان استمرارية تقديم خدمات الرعاية دون انقطاع. كما نؤكد ثقتنا الراسخة في متانة ومرونة منظومة أسواق المال في دولة الإمارات العربية المتحدة، وسنحرص على إطلاع السوق على أي تطورات جوهرية وفقاً لقواعد الإفصاح المعمول بها.

The statements above reflect the company's assessment

تعكس التصريحات أعلاه تقدير الشركة كما في تاريخ صدور

at the date of this disclosure, based on currently available information, and are subject to revision as circumstances evolve. The company will provide further updates should any material developments arise.

هذا الإفصاح، استناداً إلى المعلومات المتاحة في حينه، وتخضع هذه التصريحات للمراجعة مع تطور الأوضاع. وستقوم الشركة بإحاطة السوق علماً بأي تطورات جوهرية قد تطرأ.

Thank you and best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



فرحان مالك - العضو المنتدب و عضو مجلس الإدارة
Farhan Malik – Managing Director and Board Member